
  

 

Protokoll fört vid styrelsemöte torsdag 10 mars 2022 

 

Plats: klubbrummet på la Marquesa 

 

Närvarande: Holger Dieckhoff, Inger Hertzell Dieckhoff, Ingrid Ek, Eva Petersson, 

Anders Sjölund, Jan Qvillby  

 

Öppnande  

Anders öppnade mötet. 

 

Föregående protokoll 

Godkändes och lades till handlingarna. 

 

Inkomna motioner till årsmötet 

Inga. 

 

Ekonomi/administration 

Eva informerade om ekonomin och resultat 2021. 

 

Holger lägger ut på hemsidan: 

Resultat- och balansräkning 

Kallelse till årsmötet  

Revisionsberättelse 

Verksamhetsberättelse 

Valberedningens förslag till ny styrelse 

 

Verksamhetsberättelse 

Behandlades och godkändes. 

 

 

 



 

 

 

Befattningsbeskrivningar 

Styrelsens olika uppdrag genomgicks och befattningsbeskrivningar för 

respektive  post upprättades och godkändes. Ingrid redigerar, skickar till Holger 

som lägger ut på hemsidan. 

Fastslogs att Holger ansvarar för IT. Holger stänger ner medlemsregistret på 

hemsidan. Den nya matrikeln gäller fr o m nu. 

Anders administrerar Facebook-gruppen. 

 

Jubileumsfesten  26/3 

Information, uppdatering och diskussion kring arrangemang. 

 

Övrigt 

Anders presenterade förslag till kriterier för olika hederspriser. 

Förslaget godkändes och Anders och Ingrid uppdrogs att utse kandidater. 

 

Frågan om kontanthantering diskuterades. Vi måste verka för att få bort så 

mycket som möjligt. Uppdrogs åt var och en att fundera på lösningar och 

komma med förslag till nästa möte. Holger kollar med GIT om möjligheten att 

betala tävlingsavgift vid anmälan. 

 

Nästa möte 

Måndag 28 mars efter golf och lunch för konstituering av ny styrelse. 

 

Avslutning 

Mötet avslutades. 

 

 

Vid protokollet:     Justeras: 

 

 

Ingrid Ek      Anders Sjölund 

Sekreterare      Ordförande 



     

 

 

 

 

 

 

 

 

 


